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اى پدران كليسا و روحانيان تابع حضرت عيسى، بپاخيزيد و از مظلومان جهان 
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دستور حضرت مسيح يك بار هم ناقوس ها را در معابدتان به نفع مظلومان ايران 

و محكوم نمودن ستمگران به صدا درآوريد.
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نگاهی به دیروزنامه های زنجیره ای

مشکل جدی اصلاح طلبان در دوره آینده 
تفاهم با مردم است

سرویس سیاسی-
تا چند سال دستاورد دولت برجام معرفی می شد و پس از عمل نکردن اوباما به تعهدات برجامی و سپس زیر میز زدن 
ترامپ حامیان دولت برای دستاوردسازی، سراغ مسایل دیگری از قبیل تک نرخی شدن تورم رفتند و با آغاز سال 97 و 
موج گرانی ها حالا موسوی لاری می گوید دستاورد دولت خارج کردن جامعه از فضای امنیتی است! او همچنین گفته است 

که مشکل جدی اصلاح طلبان در دوره آینده تفاهم با مردم است.
روزنامه سازندگی دیروز گفت وگویی را با سید عبدالواحد موسوی لاری، وزیر کشور دولت اصلاحات با عنوان »حجاریان 

در اکثریت نیست با صندوق رای قهر نمی کنیم« منتشر کرد.
 خبرنگار از وی پرسیده؛ »برخی معتقدند جامعه مخاطب اصلاح طلبان به سمتی که آقای سعید حجاریان و طرفداران 
عقیده ایشان هستند،  گرایش دارند. یعنی گذر از انتخابات و گذر از شکل اصلاح طلبی انتخاباتی« موسوی لاری می گوید: 

»من این را قبول ندارم. آنها نگاه اکثریت نیستند.«
وی در پاسخ به این سؤال که »فکر می کنید نگاه جامعه به اصلاح طلب ها همان نگاه قبلی است؟« گفته: »دولت آقای 
روحانی را با دولت احمدی نژاد مقایسه کنید! مجلس دهم را با مجلس نهم مقایسه کنید! فضای امنیتی آن روز ها را با فضای 
امروز مقایسه کنید! حتما تغییراتی به وجود آمده است. ولی در مورد اینکه آقای روحانی توانسته است به مطالبات مردم 
جواب بدهد یا نه و اینکه فراکسیون امید توانسته است در مسیر خواست مردم قدم های بلندی بر دارد یا نه، باید گفت ما 

در این مرحله با ضعف هایی روبه رو هستیم.«
به گفته موسوی لاری دستاورد دولت آقای روحانی و مجلس دهم شده تغییر فضای امنیتی! که البته با شکایات دولت 
از رسانه های منتقد صحت آن مبرهن است. ضمن اینکه همین فراکسیون امید طرحی را به عنوان تأمین امنیت مراسمات 

رسمی و غیررسمی پیگیری می کرد که در آن برای سؤال کنندگان مجازات در نظر گرفته شده بود.
وزیر کشور دولت اصلاحات می گوید: »..وضعیت اقتصاد این است البته آقای روحانی مقصر اصلی نیست موانع بیرونی 
و داخلی و وضعیت بعضی از همکاران دولت در این مشکلات نقش دارند جناح رقیب آقای روحانی اصلا از زمان و فضای 
انتخابات خارج نشده است و همچنان به دنبال مچ گیری و جو سازی و وارد کردن فشار بر دولت است. باید بحق گفت که 
آقای روحانی در جاهایی کمی ها و کاستی هایی دارد و به نصایح کارشناسانه توجه نکرده است. ولی در جایی باید گفت که 

او از بیرون و از داخل در فشار است. آقای روحانی در این بستر کار می کند گرچه می توانست بهتر کار کند.«
البته آقای لاری برای توجیه ناکارآمدی دولت احتمالا بهانه دولت قبل، دولت سایه و دولت پنهان را فراموش کرده اند 

بیان کنند!
فراکسیون امید ضعف هایی دارد

در بخش دیگری از مصاحبه، موسوی لاری سؤال »یکی از نقد هایی که طی دو سال گذشته به اصلاح طلبان وارد شده 
عدم رعایت ساختار های دموکراتیک است. تا چه حد این انتقاد را موجه می دانید؟« را اینطور جواب داده: »در کلیه کارهایی 

که شورای عالی تصمیم گیرنده است دقیقا همان روند و روش های دموکراتیک رعایت می شود.«
اما این در حالی است که طیف هایی از جریان اصلاحات، نقدهای جدی به رویه شورای عالی سیاستگذاری اصلاح طلبان 
دارند. چندی پیش 100 جوان اصلاح طلب در نامه ای به خاتمی با  اشاره به این عملکرد شورا، از فردمحوری، سهم خواهی 
و خویشاوند سالاری در این جریان انتقاد کردند و خواستار راه اندازی نهادی بیش از پیش دموکراتیک و برآمده از روندهای 

انتخابی، شفاف و منطقی شدند.
موســوی لاری همچنین اظهار داشــته: »وقتی از اصلاح اصلاحات حرف می زنیم یعنی اصل حرکت اصلاح طلبانه را 
تایید می کنیم. باید در ساختار تصمیم گیری اصلاحی صورت بگیرد. در سال 9۲ آقای هاشمی و بسیاری از چهره های ما 
ردصلاحیت شدند. آقای روحانی و آقای عارف ماندند و جمع بندی این بود که اگر هر دو بمانند قطعا شکست می خورند و 
باید یکی بماند. ریش سفیدی کردند و رفت وآمدهایی صورت گرفت و آقای عارف ایثارگری کردند و کنار رفتند. این کار در 
زمان خود یکی از کارهای بسیار بزرگ بود چون جریان تعامل خواه جامعه را از شکستی قطعی نجات داد. ولی آیا می توان 

همیشه از این روش استفاده کرد؟ شاید همیشه نتوان از این روش استفاده کرد.«
وی گفته: »اصلاح طلبان در دوره آینده با مشکل جدی تفاهم با مردم روبه رو هستند، جای تردید ندارد. ولی اینکه تفاهم 
با مردم شدنی است یا نه قطعا ممکن است ولی به این شرط که مسیر را به گونه ای اصلاح کنیم که با مردم همراه باشیم.«

کدامتان استعفا کردید؟!
روزنامه زنجیره ای آرمان طی یادداشــتی به بهانه اتفاق تلخ دانشــگاه آزاد که منجر به فوت و مجروحیت تعدادی از 
دانشجویان شد نوشت: در همه جای دنیا حتی بی سوادان و کم سوادان هم برای دانشجو احترام خاصی قائل هستند. حالا 
چه شده که مدیران دانشگاهی که از بزرگترین دانشگاه های کشور است چنین رویه ای را با دانشجویان در پیش گرفته اند؟ 
مســئولان این دانشگاه به جای پاسخگویی، عذرخواهی و حتی استعفا به فرافکنی روی می آورند. لااقل رئیس واحد علوم 

وتحقیقات باید برکنار می شد.
 گفتنی است رئیس دانشگاه آزاد پس از این رویداد تلخ روز شنبه در بخش خبر شبکه یک، ضمن عذرخواهی گفت: 

» با شجاعت عذرخواهی می کنیم،کوتاهی های ۳0 ساله در علوم و تحقیقات سبب بروز مشکل شد.«
مدعیان اصلاحات همواره از فرصت ها برای تخریب و حذف رقیب نهایت استفاده را می برند ولی به این نکته هیچ اشاره ای 
نمی کنند که سالانه صدها اتفاق در حوزه های مدیریتی آنان از وزارت علوم و آموزش و پرورش گرفته تا وزارت کار و...رخ 

می دهد و کدامشان استعفا داده اند و یا عذرخواهی کرده اند؟!
خطای صدا و سیمای کیش بهانه توجیه خیانت های برخی!

 روزنامه زنجیره ای آفتاب یزد نیز اتفاق تاســف بار روی داده در صدا و ســیمای کیش را بهانه قرار داده و نوشته است: 
» چگونه است که اگر یک رسانه مکتوب )روزنامه یا مجله( اشتباهی مرتکب شود حمل بر توطئه می شود و به کمتر از توقیف 
و بازداشت رضایت نمی دهند و خواستار عزل و استیضاح وزیر ارشاد هم می شوند ولی در این فقره بر دامان مدیرکل هم 
گردی نمی نشیند؟« نویسنده افزوده است: » توضیح مدیرکل صدا و سیمای کیش به نظر ما قانع کننده است و معلوم است 
که مدیران آگاهی نداشته اند و به خاطر خطای دیگری نمی توان درخواست عزل او را داشت. اما می توان انتظار داشت که 

صدا و سیما همین رفتار را با دیگران نیز داشته باشد.«
گفتنی است مدیرکل صدا و سیمای کیش از سمت خود به دنبال این خطای بزرگ برکنار شده است ولی روزنامه های 
زنجیره ای که در این قبیل خطاها و بزرگتر از آن خیانت ها از دوره اصلاحات تاکنون در بازکردن مســیر تهاجم فرهنگی 
دشمنان سابقه دارند همواره از خطاهای دیگران یا بهانه ای برای حذف رقیب می سازند یا خطاها و خیانت های خود را به 

واسطه آن توجیه می کنند و می گویند این به آن در!
رنگ کردن عبرت و جای الگو ارائه دادن!

حســین مرعشی، ســخنگوی حزب کارگزاران در مصاحبه با روزنامه همشهری گفت:»روحانی از الگوی موفق برجام 
بهره بگیرد«

برخلاف ادعای این فعال اصلاح طلب، برجام نه تنها الگو نیست، بلکه یک درس عبرت است که باید با توجه به خسارت 
محض و هزینه های سنگینی که به کشور و مردم تحمیل کرد، از تکرار آن در سایر امور پرهیز کنیم.

روحانی-آبان 96- گفته بود:»به بعضی از کشورهای شرق آسیا پیغام می دهند که با ما مذاکره کن، این کشورها مگر 
دیوانه شده اند که با شما مذاکره کنند. شما علناً مذاکره دیروز را زیرپا می گذارید.«

ظریف-آذر 9۵- با حضور در کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس گفته بود:»من اعتراف می کنم که اشتباه 
کردم و به حرف جان کری اعتماد کردم، اگر استراتژی خودم را دنبال می کردم، اکنون با مشکل مواجه نمی شدم، می پذیرم 

که اشتباه کردم و مسئولیت آن را قبول می کنم، ما با صحبت و قول آقای کری اظهارنظر کردیم«.
در روزهای گذشــته، ظریف گفته بود: »دســتاوردهای برجام روی هواست«. در هفته های گذشته نیز عراقچی گفته 

بود:»مزایای برجام برای ایران نزدیک به صفر شده است.«
تولید، قربانی اقتصادِ برجام زده!

روزنامه همدلی در گزارشی نوشت: »تولید کننده ها با وجود اینکه مبلغ زیادی را برای تهیه مواد اولیه هزینه کرده اند، 
نمی توانند کالای خود را به فروش برسانند و به دلیل مشکلات مالی، نمی توانند چک هایی را که برای خرید مواد اولیه داده 

بودند پاس کنند«.
این روزنامه زنجیره ای در ادامه نوشت:»بانک مرکزی هر ساله در حالی از روند رو به رشد چک های برگشتی گزارش 
می دهد که به گفته آگاهان اقتصادی، یکی از ســیگنال های مهم این مسئله، مشکلات اقتصاد و نبود رونق در بخش های 

مختلف و وضعیت نامطلوب تولید است«.
همدلی در ادامه نوشت:»به عبارتی می توان گفت که به دلیل کاهش قدرت خرید مردم، تقاضا از سوی مصرف کننده 
افت کرده و کالاهای تولید شده هنوز به فروش نرفته اند تا تولید کننده با این پول بتواند مواد اولیه خریداری کرده و کالا 
تولید کند تا با افزایش عرضه قیمت کالاها کاهش یابد. این باعث می شود تا تولید کننده پولی برای پاس کردن چک های 
داده شده بابت خرید کالای اولیه نداشته باشد و اقتصاد هر ساله با انبوهی از برگه چک های برگشت خورده مواجه باشد«.

روزنامه های زنجیره ای اذعان دارند که هم قدرت خرید مردم کاهش یافته و هم وضعیت تولید در رکود به سر می برد، 
اما شهامت ندارند تا علت اصلی آن را بیان کنند.

علت اصلی، اقتصادِ برجام زده است. متاسفانه دولت همچنان به وزارت خارجه خلاصه شده و وزارت خارجه نیز به برجام 
خلاصه شده است. دولت همچنان معیشت مردم را معطل برجام اروپایی و FATF و...نگه داشته و هیچ علائمی مبنی بر 

اجرای اقتصاد مقاومتی و بهره مندی از ظرفیت های عظیم داخلی در عملکرد دولت مشاهده نمی شود.
آشنایی با »حرمت افکار عمومی« همیشه و در همه جا

روزنامه شرق در شماره دیروز گزارشی در مورد روایت های مطرح شده پیرامون عملیات کربلای4 منتشر کرده است. 
این گزارش البته بطور خاص تنها به مصاحبه مشاور رئیس جمهور پرداخته است. البته اینجا بحث ما پیرامون این عملیات 
و روایت های ارائه شده نیست. در بخشی از این گزارش از قول آشنا نوشته شده: »اجمال حرف من این است که ما در این 
سال ها نیاز داریم که همه هم احترام فرماندهان نظامی و قهرمانان دفاع مقدس را حفظ کنیم و هم لازم است که فرماندهان 

عزیز ما حرمت افکار عمومی را رعایت کنند...«
حفظ احترام فرماندهانی که زمانی به دفاع از میهن پرداختند و نیز حفظ حرمت افکار عمومی نکاتی بدیهی هستند و از 
جمله امور اخلاقی. تنها ذکر این سؤال از مشاورمحترم رئیس  جمهور لازم به نظر می رسد که آیا حفظ حرمت افکار عمومی 
همیشه و در همه جا لازم نیست؟! با توجه به جایگاه آقای آشنا )مشاور رئیس جمهور( و همچنین تخصص او )جنگ روانی( 
این سؤال مطرح می شود که عنوان کردن مسایلی از قبیل »اگر رقیب رای بیاورد در پیاده روها دیوار خواهد کشید« توهینی 

آشکار به افکار عمومی و زیر پا گذاشتن حرمت آن نیست؟
همچنین باید پرسید برای جذب چند رای بیشتر عنوان کردن درجه ای نظامی در یک مناظره تلویزیونی که ماحصل 
حضور و ایثار در جبهه ها بوده و تلویحا آن برتری دادن حقوقدان بودن نوعی بی احترامی به کسانی که در جنگ تحمیلی 
کنج عافیت را رها کردند و به دفاع از میهن شتافتند نمی تواند به شمار آید؟ کدام یک از آشنایان رئیس جمهور به او چنین 

مشاوره هایی داده بودند تا به تخریب و ترورشخصیت رقیب در بستر عدم حفظ حرمت افکار عمومی روی آورد؟

رئیس جمهور: برجام فقط یکی از خیرات دولت است!

1- چرا علی رغم ضرورت نظارت بر قیمت ها و جلوگیری از گرانی لجام گسیخته کالا، 
سازمان بازرسی و نظارت بر قیمت ها که سابقاً در سراسر کشور در نرخ گذاری و نظارت 
سیستمی بر قیمت ها نقش کلیدی ایفاء می کرد، اکنون در میدان جنگ اقتصادی خبری 

از آن مشاهده نمی شود!؟
۲- چرا دســتگاه های نظارتی کشــور در شرایط حساس کنونی و ضرورت مبارزه و 
مقابله بی امان با فساد، به طور هماهنگ و هم افزا در قالب برنامه ای هدفمند وارد میدان 

عمل نمی شوند!؟ 
۳- چرا برنامه ای هدفمند و جامع در جهت رعایت صرفه و صلاح و حذف برنامه های 
غیر ضرور و زائد در دســتگاه های اداری، با هدف کاهش هزینه های جاری و عمرانی، به 

دستگاه های اجرایی ابلاغ نمی شود؟
4- چرا با تعیین میزان ارزبری کلیه کالاهای ضروری، اقدامی درجهت ساماندهی و 
شفاف سازی قیمت ها، با هدف مقابله برنامه محور با گرانی در جهت جلب رضایت مردم 

صورت نمی گیرد؟
۵- چرا در حالی که دشمن در قالب برنامه ای هدفمند علیه نظام اسلامی در حال توطئه 
است، اقدامی برنامه محور و سیستمی برای مقابله با عوامل برهم زننده نظم اقتصادی طراحی 
و عملیاتی نمی شود و بعضاً به صورت موردی با متجاوزین به حقوق مردم برخورد می شود؟

6- چرا در حالی که ایران در فناوری های پیشرفته الکترونیکی دفاعی جزو 10 کشور 
برتر دنیاست از این سرمایه بزرگ علمی و فناوری در جهت شکوفایی دیگر صنایع کشور 
از جمله صنعت خودرو سازی و لوازم صنعتی خانگی به منظور تولید کالا با برند ایرانی و 

رقابت پذیر با برندهای خارجی استفاده نمی شود؟ 
7- چرا دانشــگاه ها که می بایست مولد فناوری و نوآوری و تحول در کشور باشند، 
بیشتر به نهاد های مصرفی تبدیل شده اند و از سرمایه عظیم علمی و فناوری دانشگاه ها، 

طی برنامه ای هدفمند جهت حل مشکلات کشور استفاده نمی شود؟
۸- چرا علی رغم اوج گیری توطئه های همه جانبه دشمن علیه نظام اسلامی، در نحوه 
برنامه ریزی و مدیریت هیئت دولت، متناســب با شرایط کنونی کشور؛ تحرک، تحول و 
پویایی لازم در جهت مقابله جدی با توطئه های برنامه ریزی شده داخلی و خارجی دشمن 

مشاهده نمی شود؟
9- چرا دولت شــرط پذیرش مســئولیت در دستگاه ها را، ارائه برنامه قوی از سوی 
مدیر و نظارت مستمر بر اجرای آن قرار نمی دهد، که هر مدیری که نتوانست در برنامه ای 
زمانبندی شده مشکلات را از سر راه بردارد، کنار برود و فرد واجد شرایط دیگری جایگزین 

آن گردد؟ چرا باید بهای ناکارآمدی مدیران بی کفایت را مردم بپردازند؟
10- چرا دولت با الزام مدیران به خود نظارتی ســازمانی مســئولیت مقابله اولیه با 
فســاد را به عهده مدیر دستگاه اجرایی واگذار نمی کند که در صورت اعلام فساد، مدیر 
هر دســتگاه اجرایی نخستین کسی باشد که به قوه قضائیه معرفی می گردد، آیا چنین 
اقدامی موجب نمی شــود که مقابله با فســاد در راس برنامه های هر دستگاه قرار گیرد و 

ریشه فساد خشکانیده شود؟
11- چرا برای هر دستگاهی شاخص های پیشرفت تعیین نمی شود که اگر مدیری 
به علت عدم خلاقیت و نوآوری، ناتوان از دســتیابی به آن شــاخص ها بود قبل از آنکه 
پیشرفت دستگاه متوقف به ناکارآمدی مدیر گردد، چنین مدیری جای خود را به مدیری 
توانمندتر بسپارد؟ آیا این رویه منجر به سرعت در خدمت و نهادینه شدن شایسته سالاری 

در کشور نخواهد شد؟
1۲- چرا در شــرایط حســاس کنونی از سوی رئیس جمهور محترم، ستاد نظارتی 
قوی که نقش نظارت و ارزیابی ویژه عملکرد دستگاه ها را در جهت حل مشکلات مردم 
ایفا نماید تشــکیل نمی گردد؟ چرا عملا هیچ گونه نظارتی از ســوی دولت بر دستگاه ها 

مشاهده نمی شود؟
1۳- چرا برای کارآمدی دستگاههای اجرایی و جلب اعتماد مردم، مدیران دستگاه های 
اجرایی ممنوع از شعار و وعده و ملزم به ارائه گزارش اقدام و عمل نمی گردند؟ مگر نه این 
است که مخاطب اجرای باید ها و نباید های مدیران دستگاه های اجرایی خود مدیران هستند؟
14- چرا نوآوری، پویایی و رقابت پذیری در مدیریت دســتگاه های اجرایی کشــور 
مشــاهده نمی  گردد و مدیران توانمند و لایق از مدیران ایستا و خسته در دستگاه های 

اجرایی تمیز داده نمی شوند؟
1۵- چرا توانمندترین نیروی هر دستگاه در رأس آن دستگاه قرار نمی گیرد تا موجبات 
توانمندی و ورود نیروهای قوی و کار آمد به بدنه دستگاه های اجرایی کشور فراهم گردد ؟ 
مگر نه این است که با انتخاب یک مدیر ضعیف و ناتوان، نیروهای قوی و کارآمد به حاشیه 

رفته و رخوت و ناکارآمدی در آن دستگاه حاکم می گردد؟ 
16- چرا دولت طی سازوکاری معین و مستمر از مشاوره نیروهای متخصص، مجرب 
و توانمند مردمی برای حل مشکلات اساسی کشور در جهت ارتقاء توانمند سازی نظام 
مدیریتی کشور بهره نمی گیرد و در مواردی تنها به اخذ یک نامه و تشکیل یک جلسه 

اکتفاء می گردد؟ 
17- چرا در شرایطی که دولت نمی تواند حقوق و دستمزد را متناسب با تورم افزایش 
دهد با برنامه ریزی قدرتمند در جهت واقعی سازی قیمت ها و شکست حباب کاذب گرانی 
و نیز بسیج توانمندی های علمی، فنی و کارشناسی کشور برای کاهش قیمت تمام شده 
کالا از طریق ارتقاء بهره وری، از این ابزار مهم برای جبران کاستی حقوق و دستمزد بهره 

نمی برد و سقف قیمت ها  را اراده افراد سودجو و فرصت طلب تعیین می کند؟
1۸- چرا در حالی که در بودجه ســال 9۸ برای تهیه کالاهای اساسی 14 میلیارد 
دلار ارز اختصاص یافته است، برای تعیین و تکلیف 1۸ میلیارد دلار ارز دولتی که ده ها 
هزار میلیارد تومان پول بادآورده به جیب فرصت طلبان ویژه خوار وارد نموده است اقدامی 

قاطع در جهت باز گرداندن حقوق تضییع شده مردم صورت نمی گیرد!؟ 
19- چرا در حالی که اخذ مالیات از یک کاسب جزء مشمول تعبیه دستگاه پرداخت 
الکترونیکی می گردد، برای بازگشت بیش از ۳0 هزار میلیارد تومان از جیب مردم برای 
جبران بی کفایتی و ورشکستگی چند مؤسسه مالی و اعتباری، اقدامی قاطع صورت نمی گیرد 

و این مهم و مواردی دیگر همچنان در هاله ای از ابهام قرار دارند!؟ 
۲0- چرا در حالی که با حذف کامل دلالی و واسطه گری، قیمت بسیاری کالاها، تا 
دو الی سه برابر کاهش می یابد و بخشی از بار گرانی از دوش مردم برداشته می شود، اقدام 
برنامه ریزی شده و قاطعی از سوی دستگاه های ذی ربط برای قطع دست عوامل سودجو 

و فرصت طلب صورت نمی گیرد!؟ 
۲1- چرا در حالی که آخرین اصلاحیه قانون تأسیس سازمان تعزیرات حکومتی به 
۲0 سال قبل برمی گردد و در شرایط کنونی این قانون به هیچ وجه پاسخگو و باز دارنده 
نیست به گونه ای که گرانفروشی دارو منجر به جریمه تنها ۵000 تومانی می شود! هیچ گونه 
اقدامی برای تصویب قوانین جدید، متناسب با شرایط کنونی نه از سوی دولت در قالب 
ارائه لایحه و نه از ســوی مجلس در قالب تصویب طرح صورت نمی گیرد و محتکران و 
گرانفروشان بی پروا از برخورد قاطع با آنان، در میدان جنگ اقتصادی یکه تازی می کنند 

و مردم در میدان جنگ گرانی تنها مانده اند!؟ 
۲۲- چرا برخی واحدهای تولیدی که با افزایش نرخ ارز، به ناگاه قیمت کالاهای خود 
را تا دو الی سه برابر افزایش دادند، به علت نابسامانی در برنامه ریزی و نظارت همچنان 
به دنبال سودآوری و اجحاف به مردم هستند و از سوی دستگاه های ذی ربط نیز اقدامی 
قاطع برای مقابله با این ســودجویی صورت نمی گیرد و بیشتر به بررسی تلویزیونی آن 

پرداخته می شود؟
۲۳- چرا در هیئت دولت اتاق های فکر و برنامه ریزی در قالب هیئت های تخصصی 
اندیشه ورزی در حوزه های مختلف برای برون رفت از مشکلات کنونی کشور طراحی تشکیل 
نمی گردد و از توانمندی های بالقوه تمام دستگاه ها در جهت عبور از مشکلات اقتصادی 
استفاده لازم نمی شود و برخی دستگاه ها و نهاد ها که می توانند نقش کلیدی در میدان 

جنگ اقتصادی ایفاء نمایند مورد غفلت واقع می شوند؟ 
۲4- چرا در ســازوکار فرسوده و ناکارآمد خصوصی سازی، تحول اساسی در جهت 
ورود عموم مردم به خرید سهام و قطع دست عوامل فرصت طلب و سودجو، سازوکاری 
مســتحکم و اقدامی اساسی صورت نمی گیرد و بیشتر صاحبان رانت و قدرت، به عنوان 
یک طعمه واحد های تولیدی را در اختیار گرفته و پس از بهره مندی، مشکلات آنها را به 

دولت حواله می دهند؟ 
۲۵- چرا دولت به منظور شــتاب در پیشرفت و سرعت در خدمت و حل مشکلات 
کشــور، فناوران، مبتکران و نوآوران را به صورت موضوعی در ارائه دستاوردهای خلاقانه 
خود فراخوان عمومی نمی دهد و از توان عمومی نخبگان و فناوران برای حل مشــکلات 

بهره لازم را نمی برد؟
۲6- چرا دولت محترم با تحول در برنامه ریزی و نوآوری در کارآمدی و بمنظور استفاده 
حداکثری از توان وزارتخانه ها و ســازمان ها و نهادها و با هدف هماهنگی و هم افزایی و 
رقابت پذیری، اقدامی مدبرانه و خلاقانه از خود نشان نمی دهد و صرفاً به برگزاری سنتی 

دو جلسه در هفته اکتفا می کند؟ 
۲7- چرا در دستگاه های دولتی از توان کارشناسی همه نیروها به صورت رقابت پذیر 
برای سرعت در خدمت و رفع مشکلات مردم استفاده نمی شود و نوآوری و خلاقیت قربانی 
___________________سلسله مراتب مدیریتی می گردد و استعداد های برتر در سایه روزمرگی مستهلک می شوند؟

* نماینده دوره های هفتم و نهم مجلس شورای اسلامی

 27 سؤال کلیدی در انتظار
مدیریت جهادی

دکتر ابراهیم کارخانه ای*

بقیه از صفحه 2
چرا ولایتی و چرا دانشگاه آزاد اسلامی؟ 
طیف  اشــرافی و زیاده خواهی که بیش از سه 
دهه بر دانشگاه آزاد چنبره زده بودند و این دانشگاه 
عمومی را ملک طلق پدری خود می دانستند، قبل 
و بعد از درگذشت مرحوم هاشمی، خود را به در و 
دیوار زدند تا این مجموعه را که ارزش دارای هایی 
آن پنج سال قبل، ۳00 هزار میلیارد تومان برآورد 
می شــد، با فراهم کردن حیله های شرعی در تیول 
خود نگاه دارند اما نتوانستند. بنابراین دو سال است 
دنبال بهانه برای انتقام گرفتن از روند انحصار زدایی 
در دانشگاه آزاد هســتند. طیف مذکور از دو سال 
قبل )۳0 دی 9۵( که بنا شد دانشگاه سر و سامان 
یافته و شفافیت حقوقی داشته باشد و تحت نظارت 
و حسابرسی قرار بگیرد، احساس خسران می کنند. 
چرا که در فضای تاریک خانه ای گذشــته، هم پول 
پارو می کردند، هم با واگذاری مدرک دکترا و کرسی 
استادی و از این قبیل، اقدام به توزیع رانت و معامله و 
زد و بند های سیاسی می کردند و هم شبکه سیاسی 
و اقتصادی می ساختند. مرور اعترافات حمزه کرمی 
درباره پولشــویی در همین دانشگاه و صرف آن در 

انتخابات و آشوب افکنی سیاسی خواندنی است.
 آقای ولایتی تا هنگامی که کنار آقای هاشمی 
دیده می شــد، مــورد احترام و تکریم رســانه ها و 
سیاسیون طیف مذکور بود و سراغ کمترین حاشیه 
یا انتقادی نسبت به وی نمی رفتند. اما هنگامی که او 
در فتنه، میان نظام و هاشمی، نظام را انتخاب کرد و 
سپس در موضوع بیداری اسلامی - با وجود کم کاری 

و بی اعتنایی وزارت خارجه دولت دهم- فعال شد، 
مورد بغض همان طیف قرار گرفت.

تلخ کامی سیاست بازان برجامی
 از نقدهای ولایتی

اظهارات او در انتخابات 9۲ در تخطئه عملکرد 
دکتر جلیلی و بیان اینکه می شد با غرب به توافق 
رســید، عملا به نفع روحانی و پروژه وی تمام شد. 
اما پس از آشکار شدن خســارت های پایان ناپذیر 
برجــام، ولایتی اقدام به فاصله گذاری و انتقاد کرد. 
علی رغم فراز و فرودهای سال 9۲، انتقادهای متعدد 
ولایتی از روند برجام، کام سیاست بازان برجامی را 

تلخ کرده است.
دکتر ولایتی در طول هفت ســال گذشته به 
تناوب - در موضوعاتی مانند بیداری اسلامی، حمایت 
از انقلاب و مقاومت مردمی یمن، حمایت از مقاومت 
در سوریه و نیز ابلاغ پیام رهبر معظم انقلاب به سران 
برخی کشورها - در خدمت نظام بوده و برخی خلأها 

و کم کاری های دیپلماتیک را جبران کرده است. 
برخی از تسویه حساب های سیاسی با بهانه یا 
بی بهانه با او، نه برای زدن خود وی بلکه زدن خدمات 
وی است. وگرنه همان سیاست بازانی که امروز او را 
سیبل حمله قرار داده اند، هنگامی که هنوز با هاشمی 
فاصله گذاری نکرده بود یا نگاه خوش بینانه به مذاکره 
و توافق با غرب داشــت، او را بر صدر می نشاندند و 

تمجید می کردند.
حتما باید با مقصران سوانحی مانند واژگونی 
اتوبوس و تصادم قطار و آتش ســوزی در مدرســه 
زاهدان برخورد شود؛ چرا که جان تک تک شهروندان 

محترم اســت. اما اولا این برخــورد باید حقوقی و 
شــفاف و ثانیا با معیارهای یکسان باشد. نمی شود 
برای وزیر راه خطاکار، نامه تقدیری با امضای 160 
نماینده صادر کرد و سراغی هم از رئیس جمهور )به 
عنوان مسئول مافوق وزیر( نگرفت اما درباره واحد 
علوم و تحقیقات )یکی از ۵۳0 واحد دانشگاه آزاد(، 
صاف سراغ رئیس  دانشگاه آزاد رفت. مرز انصاف و 

بی انصافی، و صداقت و بی صداقتی اینجاست.
کربلای4 بهانه است

 هیئت عالی نظارت نشانه است
در ماجرای توئیت محسن رضایی نیز مدعیان 
اصلاحات رویکردی مشابه داشتند. این جریان سعی 
کردند از یک موضوع تخصصی نظامی، برای خود 
متاع سیاسی بسازند و با آغشتن آن به خون شهدای 

مظلوم این عملیات، به افکار عمومی بفروشند. 
محســن رضایی دبیر فعلی مجمع تشخیص 
مصلحت نظام در صفحه خود در شبکه اجتماعی 
توئیتر نوشت: »عملیات کربلای چهار برای فریب 
دشمن انجام شد. اگر تحلیلگر تاریخی در فهم آن 
فریب بخورد، پس وای به حال نوشته های او.« توئیتی 
که شاید بازتاب آن فراتر از انتظار این فرمانده دوران 
دفاع مقدس بود و عمده نقدهای صورت گرفته نیز 
از این جهت بود که تحلیل های نظامی و مربوط به 
جنگ و دفاع مقدس موضوعی نیست که در فضای 

محدود توئیتر و با ۲۸0 کارکتر بتوان پرداخت.
اما همین توئیت کافی بود تا برخی چهره ها و 
رسانه های اصلاح طلب و حتی گردانندگان شبکه های 
ضدانقلاب از ضدانقــلاب فراری تا برخی مجرمان 

امنیتی که اساســا جنگ را ندیده اند و هیچ نسبت 
و قرابتی با دفاع مقدس و شهدا نیز ندارند به ناگاه 
مدعی خون شهدای عملیات کربلای 4 شده و شروع 
به جوسازی علیه این فرمانده دفاع مقدس کردند. 

این درحالی است که برخی چهره های منتسب 
به همین جریان سیاسی در توهین به شهدا، دفاع 
مقدس و ارزش های انقلاب اسلامی ید طولایی دارند. 
خرداد ماه سال گذشته و همزمان با اعلام خبر ورود 
1۳0 شهید دفاع مقدس که اتفاقا برخی از آنها در 
منطقــه عملیاتی کربلای 4 تفحص شــده بودند، 
فیض الله عرب سرخی از فعالان سیاسی اصلاح طلب 
و از مسئولان دولت اصلاحات وقیحانه و بی شرمانه 
نوشت: »مدت ها بود که برنامه تشییع شهید نداشتیم 
اما پیروزی اصلاح طلبان و شادی مردم و جشن های 
مردمی در شهرها باعث شده که باز هم فصل تشییع 

شهیدان آغاز بشه.«! 
 در چنین شرایطی جوسازی این سیاست بازان 
بی صداقت علیــه فرمانده دفاع مقدس اذهان را به 
سمت مسئولیت وی به عنوان دبیر مجمع تشخیص 
مصلحت نظام می برد، آنجا که ایستاده است و باید 
نظارت کند تا به سیاست های کلی تعیین شده از 
طرف رهبر معظم انقلاب بی اعتنایی نشود. همه دعوا 
بر سر این است که کاری کنند تا هیئت عالی نظارت 
منفعل شود و به وظایف تاریخی خود عمل نکند، کما 
اینکه تاکنون کوشیده اند با این دست فضاسازی ها 
و جنگ روانی، برخی چهره های انقلابی و بزرگان را 
منفعل کرده و به سکوت یا همراهی با اهداف خود 

مجبور سازند.

کاسبی سیاسی با خون جوانان
از کربلای 4 تا حادثه دلخراش دانشگاه آزاد

رئیس جمهور برجام را فقط یکی از خیرات 
دولت خواند و گفت این حسنه پایان ندارد!

به گزارش فارس، حجت الاسلام حسن روحانی 
رئیس جمهور صبح دیروز )دوشنبه( در جمع مدیران 
ارشد وزارت نیرو اظهار داشت:  از مرکز مدیریت برق 
کشــور که بازدید کردیم، دیدیم چه تلاشی انجام 
می شود تا تراز تولید و مصرف رعایت شود و ایجاد این 
تراز کار مهمی است. فروپاشی شبکه در کشورهای 
بســیار پیشرفته رخ می دهد، 10 یا 1۵ سال پیش 
بــرای کاری بــه لندن رفته بودم و در آنجا شــهر 
 لندن ۲4 ساعت دچار فروپاشی شبکه و خاموشی 

شده بود.
روحانی ادامه داد: 1۵ سال است که فروپاشی 
شبکه برق در ایران نداشتیم که کار بسیار بزرگ و 
پیچیده ای است. در کنار برق، آب اهمیت بیشتری 
دارد؛ در ســال جاری به مشکلات بزرگی در برق و 
آب نزدیک بودیم، در دوران وزارت آقای چیت چیان 
بــه من گفتند که اگر مجموعه ای از اقدامات انجام 
نشود، مجبور به جیره بندی آب در تهران هستیم. 
دولت اقدامات سریعی انجام داد و اتصال سد ماملو 

به شرق تهران انجام شد.
رئیس جمهور با بیان اینکه متاسفانه تراز ما در 
آب و برق تراز مثبتی نیســت، تاکید کرد: مبنای 
اداره منابع آبی کشور را باید بر پایه ادامه خشکسالی 
گذاشــت، حال ممکن اســت یک سالی وضعیت 
مناسب و ترسالی باشد چراکه در یک منطقه خشک 
هستیم. اینکه بگوییم با باروری ابرها مشکل را حل 

می کنیم، خیلی به ذهن ما نمی چسبد.
با بارور کردن ابرها مشکل حل نمی شود

روحانی گفت: شــاه در سال 4۲-4۳ می گفت 
ما در ایران مشــکل باران داریــم و آن را به زودی 

با بارور کردن ابرها حل می کنیم. این تفکر شاهانه 
بود که فکر می کرد با بارور کردن مشــکل آب حل 
می شود؛ ممکن اســت در جایی جواب بدهد، اما 

راه حل اساسی نیست.
وی با تأکید بر اینکه آب را باید درست حراست 
کنیم، گفت: هدررفت شبکه انتقال آب از سد کرج و 
سدهای مختلف به تهران در حدود ۲0 تا ۳0 درصد 
اعلام شده است که آن مقدار هدررفت بسیار مهم 
اســت و تمام تلاش ها برای صرفه جویی مربوط به 
ثابت شــدن همین مقدار هدررفت از شبکه انتقال 

آب می باشد.
حسنات برجام مداوم است!

روحانی بدون  اشــاره به اینکه حسنات برجام 
برای ملت ایران چه بوده اســت یا ارائه یک نمونه 
از حسنات آن با بیان اینکه برخی تنها اقدام دولت 
یازدهم را در برجام خلاصه می کنند، گفت: برجام 

یکی از خیرات دولت یازدهم اســت که حسنه آن 
مداوم بوده و برای همیشه باقی می ماند و مانند کار 
خیری است که پایان ندارد اما نباید آن را تنها اقدام 

دولت یازدهم دانست.
رئیس جمهور طرح تحول نظام سلامت، احیای 
دریاچه ارومیه، آب رسانی، برق رسانی و گازرسانی به 
روستاها و اینکه حدود 6 میلیون جمعیت روستایی 
در دولت یازدهم و اوایل دولت دوازدهم از آب سالم 
آشامیدنی برخوردار شدند را از دیگر اقدامات دولت 
یازدهم برشمرد و ادامه داد: اینکه در پارس جنوبی 
امروز همسان با دیگر کشورها از ذخایر گازی جنوب 
کشور استفاده می کنیم و نیز اینکه در طول ۵ سال 
توانستیم ۲ هزار کیلومتر راه آهن ایجاد کنیم که این 
به اندازه بیش از ۲0 درصد کل راه آهنی اســت که 
در کشور احداث شده است، از دیگر اقدامات دولت 

به شمار می رود.

وی اظهار داشت: دلیل اینکه اقدامات دولت بیان 
و بازگو نمی شود این است که رسانه ها آنها را عنوان 
نمی کنند و صدا و سیمای کشور بین مکروه، واجب، 
مستحب و حرام گاهی دچار مشکل می شود و تصور 
می کند که تعریف از دولت، مکروه است در حالی که 

این اقدام مستحب و یا واجب است.
وی ادامه داد: امروز با تلاش مردم و مسئولان 
در گندم به خودکفایی رســیده ایم و در بنزین در 
آســتانه خودکفا شدن هستیم و در گازوئیل و گاز 

نیز به خودکفایی رسیده ایم.
روحانــی با بیان اینکه در ســالیان گذشــته 
هنگامی که در زمســتان نیاز بــه واردات گاز پیدا 
کردیم، یکی از کشورها قیمت گاز را 9 برابر افزایش 
داد و مــا چون مجبور بودیم، قیمت آن را پرداخت 
کردیــم، اما با تلاش هایی کــه در این دولت انجام 
گرفت، ســال گذشــته زمانی که همان کشور گاز 
را بــه روی ما قطع کرد، هیــچ اعتنایی نکردیم و 
خــود آنها به دنبال ایــن بودند که چرا برای وصل 
 شدن گاز اقدامی نمی کنیم و این اثر خودکفایی و 

خوداتکایی است.
اگر نیازمند شویم 

کشورهای فقیر هم زورگویی می کنند!
رئیس جمهور اظهار داشت: هنگامی که ما روی 
پای خود می ایستیم، هیچ کس نمی تواند به ما زور 
بگوید. ما تصور می کنیم که فقط آمریکا زورگویی 
می کند، اما حقیقت این است که اگر نیازمند شویم، 
حتی کشورهای فقیر و کشوری که برای آن فداکاری 

هم کرده ایم، شروع به زورگویی می کند.
وی تأکید کرد: احتیاج و نیاز گاهی یک قدرت 
بزرگ را در هم می شکند و این نشان می دهد که ما 

باید روی پای خود بایستیم.

سرپرست معاونت فضای مجازی دادستانی 
کل کشور گفت: هر گونه همکاری با تلگرام 
در راه اندازی »ارز رمز پایه گرام« اقدام علیه 
امنیت ملی است و به عنوان اخلال در نظام 

اقتصادی کشور با آن برخورد خواهد شد.
جواد جاویدنیا به فارس گفت: یکی از مهم ترین 
عوامل فیلترینگ تلگرام احســاس خطر اقتصادی 
جدی ناشی از فعالیت آن بود که متأسفانه در فضای 
غبارآلود هیاهوهای سیاسی به حاشیه رانده شد و 

مورد غفلت قرار گرفت.
جاویدنیا افزود: در سال 1۳9۵ به دنبال انتشار و 
ترجمه سند راهبردی تلگرام و تاکید آن بر راه اندازی 
ارز »رمزپایه گرام« تا مارس ۲017 )فروردین 1۳97( 
و خطر جدی آن برای اقتصاد کشور تصمیم جدی بر 
فیلتر تلگرام گرفته و اجرا شد که سبب افت شدید 
سهام تلگرام و ضرر 9/۵ میلیارد دلاری این شرکت 
شــد و در نتیجه عرضه این ارز رمز به نیمه ســال 

۲019 )خردادماه 1۳9۸( موکول شد.
وی ادامه داد: نکته مهم آنجاســت که تلگرام 
به پشــتوانه کاربران ایرانی پر تعــدادش به روش 
سرمایه گذاری ICO مبتنی بر ارز رمز وارد شده است 
که بر مبنای آن طی یک برنامه زمانبندی در صورت 
تحقق ارائه ارز رمز خود موفق به جذب 10 میلیارد 
دلار )صد میلیارد تومان( سرمایه خواهد شد و در 
گام اول در بهمن ماه سال 1۳9۵ سندی به امضای 
مدیرعامل تلگرام، پاول دورف و برادرش، نیکولا در 
سایت رســمی کمیسیون بورس و تبادلات ایالات 
متحده )SEC( مبنی بر جذب سرمایه برای توسعه 
بلاک چین TON و پیام رسان تلگرام به مبلغ ۸۵0 
میلیون دلار به ثبت رسید. این سهام بهادار با عنوان 
»توافقنامه خرید برای ارز دیجیتال« امضا شده بود. 
حسب اطلاعات موثق واصله تا کنون نیز دو میلیارد 

دلار جذب سرمایه داشته است.
میهمانی اشرافی تلگرام 

برای برخی کانال داران معروف
دبیر کارگروه تعیین مصادیق محتوای مجرمانه 
اظهارداشت: نکته مهم آنجاست که تلگرام تنها به 
شرط حفظ تعداد کاربران فعلی خود خواهد توانست 
به ۸ میلیارد دلار باقیمانده دست یابد، بنابراین تلاش 
تلگرام برای ارائه نسخه های بدون فیلتر اصلا برای 
دلسوزی برای مردم کشور ما نیست بلکه برای حفظ 
منافع خود است که متأسفانه در این راه تعدادی از 
کانال داران معروف تلگرام را برای همراهی با خود 
با صرف هزینه های کلان در دوبی و بعضا در ایران به 
میهمانی های اشرافی دعوت و به آنان قول سودهای 
کلان در صورت موفقیت در حفظ کاربران تا زمان 

عرضه عمومی گرام داده است. 
متأسفانه اخباری از همکاری برخی نهادهای 
مالی داخلی نیز با این پروژه منتشــر شــده است. 
بنابراین کاملا شــفاف اســت که تلگرام و شرکای 
داخلی وی در جلوگیــری از مهاجرت کاربران به 
 نرم افزارهای دیگر حتی نرم افزارهای خارجی مقاومت 

جدی کند.
جوادنیا گفت: همچنین ملاحظه شد علی رغم 
اذعان نشریه آمریکایی فارین پالیسی به نقش اصلی 
تلگرام در سقوط ارزش پول ملی ایران در نوسانات 
دلار سانسور خبری شدیدی درخصوص آن حکمفرما 
شــد و هیچ مانور خبری خاصی برای اطلاع رسانی 
عمومی مردم به ویژه در تلگرام نشد و کاربران تلگرام 
هنوز در فضای ذهنی که تلگرام برای آنها ســاخته 
اســت زندانی هستند و از این واقعیات غافلند و الا 
هیچ یک از هموطنان حاضر نمی شود کمک خود 
را به ابزاری که سبب این همه مشکلات اقتصادی 

برای مردم شده است ادامه دهد.

»گرام« با اقتصاد کشور چه خواهد کرد؟
وی ادامه داد: حال نکته بســیار مهم تر تأثیر 
ارائه گرام در اقتصاد کشــور است. وقتی گرام ارائه 
شود با اعتمادسازی کاذب تلگرام با اظهارنظرهای 
غیرکارشناسی و غافلانه برخی مسئولان مردم به 
شــدت به خرید این ارز هجوم خواهند آورد و در 
مدت زمان کوتاهی حجم زیادی از دارایی مردم در 
اختیار شرکت خارجی صهیونیستی قرار می گیرد 
که دقیقا از همین نقطه تهدیدات اقتصادی تلگرام 

آغاز می شود.
 سرپرســت معاونت فضای مجازی دادستانی 
کل کشــور افزود: تلگرام در واقع در این شــرایط 
جانشــین سیســتم بانکی کشــور خواهد شد و 
امکان تعیین ارزش پول ملی کشــور و تعیین هر 
سیاستی برای اقتصاد کشــور را در دست خواهد 
گرفت و کافی اســت از ناحیه آمریکا مورد تحریم 
 قــرار گیرد و دارایی عــده کثیری از مردم را بلوکه 

خواهد کرد.
جوادنیــا با اشــاره بــه اینکه ایــن حرف ها 
آمریکاهراسی نیســت بلکه تجربه تاریخی کشور 
ماســت که هر فرد دلســوز را به فکــر وا می دارد، 
اظهارداشت: دستگاه قضایی چشم بیدار نظام است 
و به دقت این روند را رصد کرده است. این معاونت 
با تأسی به مقام معظم رهبری ابتدا با اعتماد به فهم 
و بصیرت انقلابی مردم در آستانه حماسه 9دی با 
بیان صریح و بی پرده خطرات یادشــده که در واقع 
امنیت کشور و اصل نظام را نشانه رفته است، مردم 
را به خلق حماســه 9 دی دیگر در فضای مجازی 
و مهاجرت یک باره از تلگرام به ســایر شبکه های 
اجتماعی و به ویژه پیام رسان های توانمند داخلی و 
کورکردن چشم دشمنان نظام و به شکست کشاندن 

این حمله اقتصادی دعوت می نماید.

هشدار به همدستان تهدیدات تلگرام
وی ادامه داد: در گام بعدی نیز هشــدار جدی 
خود را نســبت به افراد و مؤسســاتی که با وعده 
مشارکت در ســهام گرام، دست خیانت به سمت 
مدیــران تلگرام دراز کرده اند اعلام می دارد و تذکر 
جدی می دهــد که این امر اقدام علیه امنیت ملی 
و اختلال در نظام اقتصادی کشــور است و هر چه 
ســریعتر راه خود را از راه تلگــرام جدا کنند و الا 
با برخورد قاطــع و بدون اغماض خادمان ملت در 
دستگاه قضایی مواجه خواهند شد. به گفته سرپرست 
معاونت فضای مجازی دادستانی کل کشور، همچنین 
به افرادی که حســب برخی گزارش های واصله از 
داخل کشــور درارائه پروکسی پرسرعت به تلگرام 
همکاری می کنند هشدار داده می شود که جرم آنان 
نیز کمتر از آن دسته اول نیست و هر چه سریعتر 
قبل از برخورد قانونی ارائه خدمات خود به این جنگ 

افزار اقتصادی را متوقف کند.
مسئولان ســریع تر تکلیف تلگرام را 

روشن کنند
وی ادامه داد: در این راستا ضرورت دارد سایر 
مسئولان فضای مجازی کشور نیز هر چه سریع تر 
تکلیف این نرم افزار صهیونیستی را تعیین کنند و از 
هرگونه اعطای مهلت بیشتر برای تداوم نقشه های 
شــوم اقتصادی این نرم افزار که ناخواسته منجر به 
حفظ منافع اقتصادی آن و تسلط بر اقتصاد کشور 
شــود خودداری کنند و در ایجاد این حماســه از 
مردم غیور کشور و صنعت پیام رسانی قوی داخلی 
که با تمام توان نســبت به قطع وابســتگی کشور 
به بیگانه اعلام آمادگــی نموده اند عقب نمانند،در 
غیر این صورت در پیشــگاه خداوند متعال و مردم 
غیور و شــهید پرور کشــور و دستگاه قضایی باید 

پاسخگو باشند.

روایت سرپرست معاونت فضای مجازی دادستانی از پشت پرده تهدیدات اقتصادی تلگرام

همکاری با تلگرام در راه اندازی »گرام« اخلال در نظام اقتصادی کشور تلقی می شود

بالا بردن ســطح تولیــد و ایجاد اشــتغال را برآورده 
نکرده، بلکه منجر به کاهش و یا توقف تولید، از بین 
رفتن امنیت شغلی، بیکاری، به تعویق افتادن حقوق 
و دســتمزد کارگران و بعضا به تاراج رفتن اموال این 

صنایع شده است.
در بخش دیگری از نامه فعالین دانشجویی، هنری 
و کارگری آمده است: جناب آقای روحانی؛ در شرایطی 
که کوس رسوایی خصوصی سازی های افسارگسیخته 

رانتی به صدا درآمده، اصرار دولت جنابعالی برای ادامه 
و گســترش این نوع واگذاری ها که اکنون به صنایع 
تولید کننده کالاهای اســتراتژیک چون غله و دیگر 
محصولات مهم کشــاورزی و صنعتی بسط یافته و 
غو ل های صنعتی همچون کشت و صنعت مغان را هم 
در بر گرفته است و یا وعده تان به ملت در مورد واگذاری 
سریع شرکت های عظیم زیر مجموعه نهاد دولتی شستا 
به بخــش خصوصی، چه توجیهی دارد؟ جناب آقای 

روحانی؛ امضاکنندگان این عریضه از جنابعالی به عنوان 
عالی ترین مقام اجرائی کشور که وزارتخانه ها و نهادهای 
مختلف دولتی و از جمله سازمان خصوصی سازی را 
تحت امر خود دارید، می خواهیم که تا تامین شروط 
لازم و ایجاد شفافیت و فراهم نمودن الزامات مشارکت 
فعال و تاثیرگذار کارگران در برنامه ریزی و نحوه اداره 
صنایع قابل واگذاری، دستور توقف خصوصی سازی به 

شکل موجود را بدون درنگ صادر کنید.

جمعی از فعالین دانشجویی، هنری و کارگری 
طی نامه ای خطاب بــه رئیس جمهور به نحوه 
واگذاری شرکت های دولتی و نتایج تاسف بار 
خصوصی سازی ها انتقاد کرده و از وی خواستند 
تا دستور توقف خصوصی سازی به شکل موجود 

را بدون درنگ صادر کند.
بــه گــزارش فــارس، در این نامــه خطاب به 
رئیس جمهــور آمده اســت: تاکید اخیــر جنابعالی 
مبنی بر سرعت بخشــیدن به واگذاری شرکت های 
دولتی به بخــش خصوصی در شــرایطی که نتایج 
اسف بار خصوصی ســازی های انجام شده، هم اکنون 
در جای جای کشور نمایان شده، هشدار دهنده است! 
هشــدار دهنده از آن جهت که هدف گیری برای فلج 
کــردن صنعت کشــور در کوتاه ترین زمان ممکن را 
نشــان می دهد، هرچند که انگیزه چیز دیگری باشد. 
مســتند این ادعا آن چیزیســت که امروز در صنایع 
خصوصی ســازی شده شــاهد آن هستیم. جنابعالی 
در مقام ریاســت جمهــوری اســتحضار دارید که 
خصوصی ســازی های انجام شــده در صنایعی چون 
ماشین سازی تبریز، آذرآب، هپکو، هفت تپه، آلومینیوم 
المهدی و فــولاد اهواز نه تنها اهداف نظام در جهت 

نامه جمعی از فعالین دانشجویی، هنری و کارگری به رئیس جمهور:

دستور توقف خصوصی سازی به شکل موجود را بدون درنگ صادر کنید

به دنبال پخش سهوی تصاویر نامناسب ، 
کارمندان خاطی صدا و سیمای مرکز کیش 

برکنار و توبیخ شدند.
به گزارش خبرگزاری فارس از جزیره کیش، 
در یکی از شب های گذشته فیلمی سینمایی از 
شبکه کیش پخش شد که متأسفانه در بخشی از 
آن صحنه های مبتذل این فیلم حذف نشده بود.
انتشــار این فیلم اعتراض هایی را در فضای 
مجازی و حقیقی از ســوی شــهروندان جزیره 

کیش در پی داشت. 
مدیــرکل صدا و ســیمای مرکــز کیش با 
عذرخواهی از عموم شــهروندان و مردم شریف 
و ولایی ایران اسلامی و به ویژه جزیره کیش به 
دلیل پخش تصاویر نامناسب از سیمای این مرکز 
که منجر به جریحه دار شدن احساسات عمومی 
شده است، گفت: متاسفانه به دلیل اهمال، کوتاهی 
و البته عملی ناخواسته از سوی برخی از کارکنان 
این مرکز، تصاویری نامناسب در بخش کوتاهی از 

یک فیلم سینمایی پخش شد که در این خصوص 
بررسی ها انجام شده، عوامل دخیل در این اتفاق 
ناخواسته، به ترتیب از پست های سازمانی خود 

برکنار و توبیخ شدند.
نجابت بــا تاکید بر اینکــه در نظار ت های 
اولیه، تمامی تصاویر نامناســب مشخص و قرار 
بر حذف آن بوده است افزود: متاسفانه به دلیل 
اهمال مدیران و ناظران برنامه، این تصاویر پخش 

شده است.

با حضور جمعی از مسئولان بسیج اساتید از همسر 
شهید علیمحمدی دانشمند شهید هسته ای کشورمان 

تقدیر شد.
به همت بسیج اساتید، دانشگاه ها و مراکز آموزش عالی 
تهران بزرگ ویژه برنامه گرامیداشت دی در مسجد دانشگاه 

تهران برگزار شد.
به گزارش فارس، بنا بر این گزارش در بخشــی از این 
مراســم که با حضور حجت الاســلام پناهیان استاد حوزه و 

دانشگاه، عرفان خسرویان مسئول بسیج اساتید دانشگاه های 
تهران بزرگ، روح الله ســلگی معاون تحلیل و بررسی بسیج 
اســاتید تهران بزرگ و ســیف رئیس بسیج اساتید دانشگاه 
تهران برگزار شد، از همسر شهید علیمحمدی دانشمند شهید 

هسته ای کشورمان تقدیر شد.
لازم به ذکر است، حجت الاسلام پناهیان در این مراسم 
پیرامون حماسه 9 دی و برخورد عقلانی مردم در این حماسه 

و همچنین موضوعات مرتبط با مسائل روز سخنرانی کرد.

به مناسبت حماسه 9دی صورت گرفت
تقدیر از همسر شهید علیمحمدی توسط اساتید بسیجی


